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Viser til pågående Revisjon av konsesjonsvilkår - Røldal-Suldalsvassdragene, 
saksnummer 201913014 og mail fra 21.juni der undertegnede ble gitt utsatt høringsfrist 
til 31.oktober.

Det er fortsatt ganske ufattelig at det ikke ble hjemfall slik konsesjonen sa. Samtidig 
setter vi lit til at NVE med denne revisjonene får inn krav som står seg og kan 
sammenlignes med krav som gjøres gjeldene ved reguleringer i dag.

Undertegnede er grunneier av gnr 16 bnr 86, Leite, i Røldal og har følgende innspill til 
revisjonen.

Hovedinnspillet gjelder Røldalsvatnet og reguleringa av det. Strengt tatt skulle 
reguleringshøyden vert halvert....

Det må settes strenge og spesifikke krav til regulering, vannhåndtering  og vann-nivå i 
Røldalsvatnet.
- Krava opp mot HRV må være tydelige og strenge.
- Det må tilordnes for sikker, tilstrekkelig og automatisk tapping fra magasinet slik at 
vannivå over HRV unngås.
- Det må settes ei absolutt maksgrense for vann-nivået i Røldalsvatnet og den må ikke 
kunne overskrides ved ekstreme forhold eller glipp i reguleringane. 
Dette mener vi må til for å sikre andre anlegg, installasjoner og eiendommer ved 
Røldalsvatnet. Vår eiendom har i 60 år forvitra slik reglene har vert til nå. Endringer i 
miljø, økende nedbør og stadig flere ekstremsituasjoner krever løsninger som trygger 
alle berøre

Det må også informeres tydelig om forhold og situasjoner som kan oppstå i 
reguleringsområdet, spesielt i områder der folk ferdes. Det gjelder generelt for hele 
reguleringsområdet, men får vår del tenker vi mest på områdene langs RV13 fra Håra til 
Botnen,
Bakgrunnen for dette er at det er veldig stor turist- og hyttetrafikk i Røldal.

Frostrøykproblematikken er ei skam og plage og må fjernes.

Det må settes krav til minstevannsføring i alle tørrlagte elver - først og fremst Novlefoss, 
men også de andre.



Vassdragsspesialistane (VTA og teknisk personell luker, vannveier etc) samt driftskritisk 
tilsynspersonell må være tilstede i reguleringsområdet og godt kjent - dette må være et 
ufravikelig krav.

I Valldalen må det sørges for sikre og gode adkomstforhold både for grunneiere, turister 
og andre. 

Alle veier og adkomster opparbeidet av regulanten må vedlikeholdes og holdes farbare 
for allmuen.

Spør gjerne dersom det er noe. Jeg har også mye bilder av nedtappa vatn, utrast areal 
osv osv.

Lykke til med revisjonsarbeidet.

Vennlig hilsen eier av 
Leite gnr 16 bnr 86
Ola Hårajuvet
Kontaktinfo: tlf 41668485, mail olahaara@online.no
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